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ZÁPIS Z JEDNÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU FZT JU 

  

 

 

 

Termín jednání: 3. listopadu 2022 

Přítomni (bez titulů): Bedrníček, Bernas, Brom (příchod 15.00), Bumbálek, Havelka, Horčičková, 

Jarošová, Jungwirth, Kuneš, Ondr, Smetana (odchod 14.20), Štěrba, Tejml, Tupý 

Nepřítomni: Kresan 

Vedení fakulty: Bartoš 

Přítomno celkem 14 senátorů. Senát je usnášení schopný. 

Program zasedání: 

1. Rozšíření VR FZT JU 

2. Jmenování disciplinární komise FZT JU 

3. Podmínky k přijetí ke studiu 

a. Opatření děkana k přijímacímu řízení č. 25/2022 

b. Opatření děkana k přijímacímu řízení č. 26/2022 

4. Různé 

 

Bod 1: 

 Děkan informoval senát o důvodech vedoucích k rozšíření Vědecké rady FZT JU. Nově navrhovaní 

členové jsou prof. Jan Mareš, prof. Leoš Pavlata a prof. Josef Soukup. Jedná se o nově zvolené 

akademické funkcionáře fakult s podobným zaměřením jako má FZT JU. 

 K bodu proběhla diskuze, kdy bylo vysvětleno, jaké jsou nutné počty interních a externích členů 

Vědecké rady. 

 Hlasování: PRO – 12; PROTI – 0; ZDRŽELO SE – 0 

Bod 2: 

 Složení disciplinární komise FZT JU. Děkan FZT JU navrhuje složení: Dr. Ing. Jaromír Kadlec, Ing. 

Zdeněk Štěrba, Ph.D., Ing. Kateřina Janoušková, Ing. Jana Lencová 

 Děkan objasnil práci komise a její nutnost pro řádný chod fakulty 

 Hlasování: PRO – 12; PROTI – 0; ZDRŽELO SE – 0 

Bod 3: 

 Ve Sdělení děkana č. 25/2022 a č. 26/2022 jsou podrobně popsána kritéria pro přijetí na fakultu 

jak v česko, tak i cizojazyčných studijních programech. 

 Děkan sdělil i počty přijímaných studentů a jejich trendy. Dále vysvětlil problematiku BOZO.  

 Hlasování: PRO – 12; PROTI – 0; ZDRŽELO SE – 0 
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V průběhu jednání odešel senátor Smetana a dostavil se senátor Brom přítomnost/nepřítomnost těchto 

senátorů byla mimo dobu hlasování. 

Bod 4 

 V bodu Různé neproběhla diskuse. 

Zapsal: Bernas 

Ověřil: Ondr 


